
Jaarverslag van Judo Vereniging Kuatsu 2010. 
 
 
 1. Judovereniging Kuatsu is opgericht op 1 oktober 1965. De vereniging bestaat dus 
45 jaar.  
 
2. Bestuur:  
Op 31 december 2010 zag het bestuur er als volgt uit.  
Jan Lammens Voorzitter en Lid Wedstrijd Organisatie Commissie 
Carien Baan Secretaresse  
Jac Tomas Bestuurslid en Voorz. Technische commissie en Vice Voorzitter  
Ton Verwijmeren Bestuurslid en Lid Activiteiten Commissie 
Henk Migchelbrink Bestuurslid en Voorzitter communicatie Commissie 
Hans Verwijmeren Bestuurslid  en Lid Wedstrijd Organisatie Commissie  
Alie Magielse en Gemma van Meersbergen hebben tijdens de A.L.V. afscheid 
genomen van het bestuur. 
Alie Magielse is tot erelid benoemd 
2a: Huub Stoot behartigt de Financiën en administratie.  
2b: De verkoop van judoartikelen is in handen van mevrouw N. Hardy, Nijvelstraat 
15, 4841 SH Prinsenbeek. Tel.nr. 076-4512749. vanaf 13-4-2011 is dit overgedragen 
aan mevrouw Nathalie Brokken, Valveeken 32, Prinsenbeek, tel076-5420558 
Voor een bestelling van judoartikelen graag eerst telefonisch contact opnemen met 
haar, liefst na 17.00 uur.  
2c: De ledenadministratie en de contacten met de JBN zijn in handen van Gerwin 
Fens. Mevr. Jacqueline Andrik behartigt vanaf 2011 nu de ledenadministratie. 
De registratie in de paspoorten van de graduaties werd ook verzorgd door Gerwin.  
Alle judoka’s van Kuatsu zijn ook verplicht lid van de Judo Bond Nederland.  
 
3. Vergaderingen  
Het bestuur heeft in 2010 negen keer vergaderd. De vergaderingen werden 
gehouden in de bovenzaal van restaurant “Het Hert”. Wanneer de zaal bezet was 
werden de vergaderingen gehouden bij Jan of Carien thuis.  
 
4. Lesuren  
De tijden van de judolessen zijn:  
Donderdag van 18.30 uur - 19.30 uur; 19.30 uur - 20.30 uur; 20.30 uur - 22.00 uur. 
Vrijdag van 18.00 uur - 19.00 uur; 19.00 uur - 20.00 uur; 20.00 uur - 21.00 uur;   
21.00 uur - 22.00 uur:  
Zaterdag van 09.00 uur - 10.00 uur; 10.00 uur – 11.00 uur; 11.00 uur – 12.00 uur.  
Vanaf september 2009 zijn de lessen niet meer ingedeeld naar leeftijd, maar naar 
niveau. Dit is gedaan om de kwaliteit van de lessen te verhogen.  
Op 31 december 2010 had J.V.. Kuatsu 180 leden. Ten opzichten van het vorig jaar 
is het ledenbestand behoorlijk toegenomen (toen163).  
Onze vereniging geeft judoka’s die de blauwe of de bruine band hebben behaald, de 
mogelijkheid deel te nemen aan de dangraadtraining. Deze lessen worden gegeven 
door onze leerkracht Toine de Roy.  
Leon Verschuren verzorgt de streekontmoetingen.  
In 2010 werden de lessen gegeven door:  



Toine de Roy uit Etten-Leur, Frank Neumann uit Tilburg en Leon Verschuren uit 
Breda. Daniëlle Verschuren en Niels Neumann zijn assistenten. Per 2011 komt 
Maikel Knoops daarbij. 
Gerwin Fens is invalleerkracht.  
Er is één zwarte band behaald in 2010 n.l. Garry Vandeberg december 2010. 
De vereniging telt per 31-12-2010 zes ereleden.  
Dit zijn de heren Cees de Jong, Hans Bulkmans, Gerard Fens, Wim van Gils, Paul 
Benders en mevrouw Alie Magielse 
 
6. Contributie.  
Aspirant-leden mogen vier keer gratis meedoen. De eerste proefles start op de 
eerste donderdag, vrijdag of zaterdag van de maand. We hebben dit ook regelmatig 
in Modern Prinsenbeek bekend gemaakt. 
Judoka’s worden verplicht lid van de JBN. Dit gebeurt automatisch als men wordt 
ingeschreven als lid van onze vereniging. Het JBN lidmaatschap is voor de duur van 
12 maanden.  
Inlichtingen hierover kunt u krijgen van de leerkrachten.  
 
7. Informatie.  
Informatie over de vereniging vindt u op onze website www.kuatsu.nl  
 
8. Commissies: WOC, TC, AC en CC. 
 
Wedstrijdorganisatiecommissie. (W.O.C.)  
De Wedstrijdorganisatiecommissie bestaat uit de volgende leden: 
Gerard Fens, Hans Bulkmans, Hans Verwijmeren, Marien van de Eijnden en Jan 
Lammens. 
Dit jaar weer het grote ,,Drie Lindentoernooi” georganiseerd. Een geweldig aantal 
van ca 470 deelnemers hebben hieraan deelgenomen. 
De clubkampioenschappen zijn gehouden op 7 november met ruim honderd 
deelnemers. 
Beide toernooien zijn dank zij de inzet van vele vrijwilligers tot volle tevredenheid 
verlopen.  
 
Technische Commissie (T.C.)  
.De TC bestaat uit de volgende leden:  
Toine de Roy, Frank Neumann, Gerwin Fens, Leon Verschuren en Jac Tomas.  
De TC komt iedere laatste vrijdag van de maand bijeen.  
Sinds het trainingsjaar 2009-2010 zijn de lessen ingedeeld naar niveau in plaats van 
in leeftijd. Het blijkt dat de stijgende lijn van verhoging van het niveau intact blijft.  
Er is een wachtlijst ontstaan. Door het inschakelen van assistenten is gerealiseerd 
dat er meer leerlingen aan een les deel kunnen nemen en zijn de wachttijden tot een 
minimum beperkt. Uitbreiding van het aantal lesuren is, door gebrek aan capaciteit 
van de Drie Linden, niet mogelijk. 
De wedstrijdgroep is verder opgebouwd. De groep staat onder leiding van Leon 
Verschuren. Leon Verschuren is ook de coördinator voor de streekontmoetingen. 
Er zijn acties ondernomen om eigen clubscheidsrechters op te leiden. Deze opleiding 
zal in 2011 starten. Toine de Roy is hiervan de coördinator. 
Inmiddels is een commissie communicatie gevormd. Gerwin Fens neemt namens de 
leerkrachten hier deel aan. 



Een punt van aandacht blijft het aantrekken van nieuwe leerkrachten. Er zijn stappen 
ondernomen om leerlingen te interesseren om de cursus jeugdjudo leraar te gaan 
volgen. 
  
 
 
Activiteitencommissie (AC) 
Paaseieren zoeken d.d.  
 
Het paaseieren zoeken werd ook dit jaar weer gehouden. Er waren dit jaar  ??? 
deelnemers Na aankomst kon er naar de eieren gezocht worden, in totaal zijn er 120 
eieren verstopt door onze paashaas. Tevreden gingen de kinderen naar huis met 
een heerlijke traktatie gekregen van Maikel onze paashaas. 
  
GPS steppen en wandelen d.d.3-juli 2010 
 
De eerste buiten activiteit van 2010 was GPS steppen en wandelen in de omgeving 
van Achtmaal. Voor deze activiteit waren 30 deelnemers en 9 begeleiders bij het ’t 
Pannehuske in Achtmaal gearriveerd. Het weer was minder het regende bij 
aankomst pijpenstelen maar naar even wachten kon er droog begonnen worden aan 
het step- en wandelavontuur. 
Na afloop werd er door de deelnemers ter plaatse nog wat fris gedronken en 
gesnoept, waarna we huiswaarts keerden met een geplande tussenstop is het 
liesbos voor een lekkere zak friet. 
 
Skiën in Rucphen. 
 
Onder massale belangstelling maar liefst 74 personen vertrokken we in drie groepen 
naar Ski-dome in Rucphen. 
Hier aangekomen werden we met een korte instructie ontvangen en na het uitreiken 
van het materiaal kon het avontuur beginnen, opgespitst in een groep snowboarders 
en skiërs betraden we de sneeuwpiste waar we onder leiding van een instructeur 
begonnen aan een uur durende sneeuwpret. 
De deelnemers komen moe  terug van het avontuur in de sneeuw waarna de 
terugreis wordt aangevangen. 
 
Sinterklaas-feest zondag 28-11-2010. 
 
Dit jaar was het weer een geweldig kinderfeest in onze eigen Dojo. Sinterklaas was 
dan ook duidelijk in zijn nopjes bij het zien van zoveel kinderen. We hadden namelijk 
een bijzonder groot aantal van 70 kinderen. Evenals vorig jaar hadden wij de Sint en 
Pieten ingehuurd van de jeugdcentrale Biesdonk. Deze mensen pakken het zeer 
professioneel aan en dat scheelt heel wat aan organisatie voor de AC. Er waren nu 
een groot aantal pieten. Zij hielden de kinderen bezig alvorens de Sint kwam. Ook dit 
jaar is gekozen voor een zondagmorgen, het voordeel hiervan is dat er geen 
judolessen opgeofferd hoeven te worden. Wel moet de Dojo extra gehuurd worden 
maar ook dit jaar kunnen we terug kijken op een zeer geslaagde ochtend. 
 
Natuurlijk wil de AC alle ouders en vrijwilligers die ons geholpen hebben, van harte 
bedanken. Zonder hun inzet was het organiseren van deze activiteiten niet mogelijk.. 



 
De activiteitencommissie bestaat vanaf 1 januari 2010 uit de volgende leden:  
Maikel Knoops, Wilbert Jansen, Ingrid Vincenten en Ineke Visschers, en is na de 
algemene leden vergadering uitgebreid met Ton Verwijmeren. 
 
 
Communicatie Commissie (C.C.) 
 
 Op 16 november 2010 is de nieuw opgerichte communicatiecommissie voor het 
eerst bij elkaar gekomen. 
De commissie bestaat uit Gerwin Fens, Ronald Brokken, Reinhard Brongers, René 
Visschers en Henk Migchelbrink. 
De commissie heeft nu drie keer vergaderd; de nadruk hierbij ligt bij het maken van 
een nieuwe website met meer mogelijkheden dan de huidige. 
De Tatami zal niet meer op papier verschijnen, hooguit nog een nieuwsbrief indien 
noodzakelijk. De communicatie (ook advertenties) zal vooral via de website 
geschieden. 
 
 
9. Vakanties en vrije dagen:  
Tijdens de zomervakantie wordt er 6 weken geen les gegeven. De sporthal is dan 
gesloten.  
Na overleg met de leerkrachten worden er in de korte vakanties ook geen lessen 
gegeven. De belangstelling is te gering.  
 
10. Vrijwilligers.  
Zoals elk jaar is een bedankje aan de vrijwilligers zeker op zijn plaats. Het bestuur 
waardeert het zeer dat er zoveel mensen zijn die zich inzetten voor activiteiten 
binnen onze vereniging.  
Onze vereniging is een bloeiende vereniging, mede door uw hulp. Wij hopen ook in 
de toekomst een beroep op u te mogen doen.  
Vrijwilligers, bedankt voor uw hulp en tijd.  
 
Namens het bestuur,  
De secretaris. 


